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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 27 AUGUSTUS 2020 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, 
Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Serge Voncken, raadslid 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u25 
 
In openbare vergadering 
 
1 Financiën (gemeente) - Kerkfabrieken - Advies rekeningen 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent een gunstig advies aan de rekeningen 2019 van de Hoeseltse kerkfabrieken. 
 
Voor de gemeente Hoeselt werden op 16 juni 2020 de rekeningen 2019 van alle kerkfabrieken gecoördineerd 
binnengebracht door het centraal kerkbestuur. De saldi zijn als volgt: 
kerkfabriek Sint-Stefanus Hoeselt batig saldo 15.332,11 EUR 
kerkfabriek Sint-Brixius Schalkhoven batig saldo 12.001,97 EUR 
kerkfabriek Sint-Hubertus Sint-Huibrechts-Hern batig saldo 8.501,42 EUR 
kerkfabriek Maria Middelares Hoeselt batig saldo 32,54 EUR 
kerkfabriek Sint-Jan-Baptist Romershoven batig saldo 13,00 EUR 
kerkfabriek Sint-Domitianus Werm batig saldo 12.388,78 EUR 
kerkfabriek Sint-Lambertus Alt-Hoeselt batig saldo 19.117,71 EUR 
 
 
2 Financiën (gemeente) - Regels voor kredietbewaking - Kennisgeving 
 
Met ingang van 1 januari 2020 zijn de regels voor de kredietbewaking gewijzigd. Het lokaal bestuur krijgt meer 
mogelijkheden voor ambtelijke verschuivingen. 
 
Conform de regelgeving Beleids- en Beheerscyclus (BBC) zijn er 2 mogelijkheden om gedurende een budgetjaar 
kredieten te verschuiven zijnde: 
- een aanpassing van het meerjarenplan conform artikel 257 van het Decreet Lokaal Bestuur voor alle 

aanpassingen die niet kunnen gebeuren via een ambtelijke verschuiving; 
- een ambtelijke verschuiving die past binnen het geautoriseerde meerjarenplan en rekening houdt met artikel 

13 van het Besluit van de Vlaamse Regering over de beleids- en beheerscyclus van de lokale en de provinciale 
besturen. 

 
Voor de goede werking is het noodzakelijk om interne regels vast te leggen voor ambtelijke verschuivingen 
binnen de wettelijke limieten. Derhalve heeft het schepencollege in zitting van 7 juli 2020 de door het 
managementteam uitgewerkte regels voor kredietbewaking goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de regels voor kredietbewaking zoals vastgelegd door het college van 
burgemeester en schepenen. 
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3 Omgeving - Gratis grondafstand aan de gemeente Hoeselt van een perceel grond langs de Kruisstraat - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de gratis grondafstand aan de gemeente Hoeselt van loten 1 & 2 zoals terug te vinden op 
bijgevoegd verdelingsplan d.d. 25 mei 2020 unaniem goed om deze in te lijven bij het openbaar domein. 
 
Gezien de huidige eigenaars/bewoners hun buitenruimte ter hoogte van de Kruisstraat 49 wensen aan te leggen 
is er een opportuniteit om het openbaar domein ter plaatse te verbeteren door het smalle voetpad uit te breiden. 
De huidige eigenaars kunnen zich vinden in een gratis grondafstand op voorwaarde dat de gemeente Hoeselt 
instaat voor de aanleg van verharding op het gedeelte dat wordt afgestaan. 
 
 
4 Omgeving - Lokaal toewijzingsreglement sociale woningen voor ouderen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het aangepaste lokaal toewijzingsreglement voor ouderen unaniem goed. 
 
Op 16 juni 2020 keurde het college van burgemeester en schepenen de opstart van een procedure goed voor de 
aanpassing van het lokaal toewijzingsreglement sociale woningen voor de doelgroep ouderen. Een lokaal 
toewijzingsreglement voor ouderen geeft voorrang aan ouderen van 65+ bij de toewijzing van sociale 
huurwoningen voor een afgebakend deel van het patrimonium. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen las in het dossier dat er een werkgroep is opgericht. Wie maakt deel uit van deze 
werkgroep? En had daar geen afvaardiging van de seniorenadviesraad in moeten zitten? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat de werkgroep bestaat uit een afvaardiging van de gemeente Hoeselt, van de 
vzw Stebo en van sociale huisvestingsmaatschappij Cordium. Burgemeester Werner Raskin vult aan dat het gaat 
om een reglement dat het mogelijk maakt om bij de toewijzing van sociale woningen voorrang te geven aan 
Hoeseltse senioren. Het reglement is nodig voor een goede werking van Cordium. 
 
Raadslid Mieke Claesen komt terug op haar vraag inzake een afvaardiging van de seniorenadviesraad. Is dit geen 
aangelegenheid waarbij er aan burgerparticipatie gedacht moet worden? 
 
Schepen Yves Croux toont begrip voor het voorstel. Hij zal het voorleggen aan de betrokken partijen, maar het is 
op heden geen common practice in de werking. 
 
Raadslid Jasper Goffin informeert naar de noodzaak van een lokaal toewijzingsreglement voor ouderen. Is hier 
eigenlijk behoefte aan? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat er momenteel een wachtlijst is met 709 kandidaten voor een sociale woning. 
Van deze kandidaten zijn er 90 ouder dan 65 jaar en 16 daarvan zijn Hoeselaren. Een verhoging van het aantal 
sociale woningen voorbehouden voor senioren maakt een toewijzing voor deze Hoeselaren mogelijk. Ook voor 
interne verschuivingen komen er zo meer mogelijkheden zodat de gepaste sociale woning toegewezen kan 
worden aan iedere aanvrager. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat via de aanpassing van dit reglement quasi de volledige wachtlijst van 
Hoeselt opgelost kan worden. Dat is een heel positief gegeven. Iedereen krijgt een aangepaste woning. 
 
 
5 Cultuur - GC Ter Kommen vzw - Jaarrekening 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2019 van GC Ter Kommen vzw unaniem goed als volgt: 
 
totale gewone opbrengsten (+) 190.142,85 EUR 
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totale gewone kosten (-) 193.509,84 EUR 
negatief resultaat 2019 - 3.366,99 EUR 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt naar de oorzaak van het negatieve resultaat. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat hij dit samen met het diensthoofd Cultuur heeft bekeken, maar dat er geen 
duidelijk aanwijsbare reden is. Dit kan bijvoorbeeld al aan één tegenvallende voorstelling gelegen hebben. 
 
 
6 School - Aanwending werkingsbudget beleidsondersteuning - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring om een gedeelte van het werkingsbudget dat de gemeente 
Hoeselt ontvangt van het departement Onderwijs van de Vlaamse overheid aan te wenden voor de organisatie 
van beleidsondersteuning in GBS Alt-Hoeselt. Hierbij kunnen één of meerdere personeelsleden aangesteld 
worden met als doel grote klasgroepen te ontdubbelen of te ondersteunen. Om dit te realiseren wordt voor het 
schooljaar 2020-2021 een krediet van 7.000,00 EUR in het gemeentebudget ingeschreven. 
 
 
7 Secretariaat (gemeente) - Vereniging Voor Openbaar Groen (VVOG) - Agenda algemene vergadering van 

3 september 2020 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Vereniging Voor Openbaar Groen op 3 
september 2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, B. Vertessen (titularis) en J. Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
8 Secretariaat (gemeente) - Klacht bij Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) tegen 

'Gemeenteraadsbeslissing d.d. 30 april 2020 - Aankoop percelen Leeuwerikstraat' - Kennisgeving 
 
Op 8 juni 2020 ontving de gemeente Hoeselt via het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) een klacht vanwege 
raadslid F. Capiot tegen de gemeenteraadsbeslissing van 30 april 2020 betreffende de aankoop van percelen langs 
de Leeuwerikstraat. Op verzoek van het ABB maakte de gemeente Hoeselt op 23 juni 2020 de nodige 
documenten en een toelichting over aan het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) deelde op 10 juli 2020 mee dat er - na onderzoek van het dossier - 
geen redenen aanwezig waren om op te treden noch om het betwiste besluit van 30 april 2020 betreffende de 
aankoop van percelen langs de Leeuwerikstraat te vernietigen. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de klacht en van de beslissing van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
 
9 Secretariaat (gemeente) - Klacht bij Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) tegen folder 

'Meerjarenplanning 2020-2025' - Kennisgeving 
 
Op 3 maart 2020 ontving de gemeente Hoeselt via het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) een klacht 
vanwege raadslid E. Vandecaetsbeek tegen de folder met uitleg over de meerjarenplanning 2020-2025. Op 
verzoek van het ABB maakte de gemeente Hoeselt op 11 maart 2020 de nodige documenten en een toelichting 
over aan het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) deelde op 15 juli 2020 mee dat wnd. gouverneur M. Carlier - na 
onderzoek van het dossier - besliste om niet op te treden in dit dossier. 
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De gemeenteraad neemt kennis van de klacht en van de beslissing van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat dit de zoveelste niet weerhouden klacht is van Wij Hoeselt bij het 
Agentschap Binnenlands Bestuur. Volgens hem doet Wij Hoeselt dit doelbewust om de dossiers waar de 
meerderheidspartijen aan werken te vertragen. Hij roept op om hiermee te stoppen. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij begrijpt dat burgemeester Werner Raskin wil dat Wij Hoeselt hiermee 
stopt. Maar de klacht met betrekking tot de reclame-inkomsten via het gemeentelijk magazine Hoeselt Mag 
Gezien is wel aanvaard. Daar komt met zekerheid een staartje aan. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat raadslid Fons Capiot al enkele maanden vertelt dat daar een vervolg 
aan komt. Hij heeft echter nog steeds geen weet van een klacht. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt waarom er dan geen reclame meer staat op de laatste pagina van Hoeselt Mag 
Gezien. Wat hem betreft mag dat gerust hervat worden. Laat die inkomsten maar naar de gemeente Hoeselt 
komen. Maar nu hoeft het ineens niet meer... 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hieraan gewerkt wordt. 
 
 
10 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 25 juni 2020 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 25 juni 2020, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Bijkomende punten: 
 
11 Secretariaat (gemeente) - Politiekantoor Hoeselt - Toegankelijkheid - Kennisgeving 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de 
mogelijkheid gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de 
gemeenteraad van 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Politiekantoor Hoeselt - Toegankelijkheid 
 
Op de gemeenteraad van 25 april 2019 kaartte raadslid Fons Capiot het probleem aan van de niet-
toegankelijkheid van het politiebureau van Hoeselt. Openbare gebouwen moeten volgens Europese en Belgische 
regelgeving voor iedereen toegankelijk zijn, ook voor andersvaliden. Er was volgens burgemeester Raskin 
20.000,00 EUR voorzien in de politiebegroting voor verbouwingen om het pand toegankelijk te maken. De werken 
hadden vertraging opgelopen omdat de verantwoordelijke bij de politie in ziekteverlof was. De vraag is of de 
verantwoordelijke bij de politie nog steeds in ziekteverlof is want het politiebureau is nog steeds niet 
toegankelijk. Nochtans is het de taak en de verantwoordelijkheid van de burgemeester om hier op toe te zien. De 
vraag blijft: 'Waar kunnen andersvaliden met hun melding of klacht terecht?' Zowel de minister als Unia werden 
in kennis gesteld, maar ondernemen niets. Geldt de discriminatiewet niet voor mensen met een beperking? 
 
De fractie Wij Hoeselt stelt voor om de nodige aanpassingswerken aan het gebouw uit te voeren. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dit eigenlijk een vraag is die aan het politiecollege van de politiezone 
Bilzen-Hoeselt-Riemst gesteld moet worden. Hij is niettemin bereid om te antwoorden. Hij verduidelijkt dat er de 
voorbije maanden werk is gedaan om het huidige politiekantoor in Hoeselt centrum toegankelijker te maken. Zo 
is er hieromtrent o.a. een studie gemaakt. Gelijktijdig kwam ook de vakbond aankloppen met de vraag naar 
maatregelen om de veiligheid van het personeel te verhogen. De conclusie was dat deze doelstellingen niet 
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haalbaar waren in het huidige gebouw. Vervolgens is er gekozen om een nieuw en toegankelijk politiekantoor te 
voorzien in Hoeselt centrum en dit in het gebouw waar voordien de Fortis bank gehuisvest was. Dit gebouw zal 
uitgerust worden met alle noodzakelijke voorzieningen en moderne technieken. Zo zal het bijvoorbeeld mogelijk 
zijn om ook digitaal een afspraak te maken aan een scherm in de voorgevel zodat er nog meer blauw op straat 
gegarandeerd kan worden. De plannen voor de bouwwerken zijn in bespreking tussen de dienst Omgeving, de 
politie Bilzen-Hoeselt-Riemst en de architect. Ook met de eigenaar is er reeds een akkoord. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat hiermee een blijvende, definitieve verankering van de politie in 
Hoeselt centrum gerealiseerd wordt. Daar kon de fractie Wij Hoeselt allicht niet van dromen. In hun 
verkiezingsprogramma stond het idee om te fusioneren met andere gemeenten waardoor alle dienstverlening uit 
Hoeselt weg zou gaan. Dit bestuur doet het omgekeerde, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek toont zich tevreden hiermee. Hij hoopt dat alles vlot zal verlopen. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat de fractie Wij Hoeselt enkel vreest alleen achter te blijven als kleine gemeente. 
 
 
12 Secretariaat (gemeente) - Volle glascontainers in het centrum - Kennisgeving 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de 
mogelijkheid gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de 
gemeenteraad van 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Volle glascontainers in Hoeselt centrum 
 
Regelmatig stel ik vast dat de glascontainers in het centrum vol zijn en dat er glas en ander vuil naast de 
containers gedeponeerd wordt. Ook stel ik vast dat er glasscherven op de grond liggen in de ruime omgeving van 
de containers. Dit is gevaarlijk voor spelende kinderen, bejaarden, auto- en andere banden enz. Kan hier een 
oplossing voor geboden worden? 
 
De fractie Wij Hoeselt stelt voor: een extra container, vaker ledigen, een camera aanbrengen, gasboetes 
uitschrijven? 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen erkent de problematiek en antwoordt dat hij einde maart 2020 al gemaild heeft naar 
Limburg.net om dit te melden. Hij kreeg echter als antwoord dat het wegens corona niet mogelijk was om de 
ophaalcapaciteit te verhogen. Recent nam hij opnieuw contact met Limburg.net en ook nu blijkt een grotere 
capaciteit nog niet haalbaar. Limburg.net werkt met vaste rondes en een bepaalde capaciteit op weekbasis. 
Overal in Limburg vinden ze de laatste maanden echter 15 tot 20 procent meer glas in de glasbollen. Men kan niet 
bijbenen om dit op te ruimen. 
 
Het voorstel dat nu op tafel ligt is om in Hoeselt centrum 2 glasbollen bij te plaatsen. Daarnaast zal de gemeente 
Hoeselt ook een preventiecampagne voeren waarbij gebruikers van de glasbollen via bordjes doorverwezen 
worden naar andere locaties in Hoeselt waar men een glasbol kan vinden en met een verwijzing naar een 
mogelijke GAS-boete ingeval van sluikstorten. Schepen Bert Vertessen hoopt daarmee op verbetering. 
 
 
13 Secretariaat (gemeente) - Wijziging BD000007 Transacties patrimonium - AC000057 Verkoop 

patrimonium - Goedkeuring 
 
Raadslid Marc Bamps heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Wijziging BD000007 Transacties patrimonium - AC000057 Verkoop patrimonium 
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In het meerjarenplan 2020-2025 is onder beleidsdoelstelling 'BD000007/Actie AC000057' de verkoop van 
onroerend patrimonium opgenomen. De fractie Best-Groen vraagt om de verkoop van de gronden te Alt-Hoeselt 
en Romershoven voorlopig uit te stellen. Deze vraag is ingegeven door de zware tol die de coronacrisis geëist 
heeft in de woonzorgcentra (WZC). Experten terzake menen dat de manier waarop ouderen momenteel in WZC's 
worden opgevangen beter kan. Vele families werden dan ook geconfronteerd met verlies van hun 
echtgen(o)ot(e), vader of moeder, oma of opa. Daarnaast had de lockdown ook een negatieve invloed op de 
geestelijke gezondheid van veel WZC-bewoners. Velen menen dan ook nu dat kleinere wooneenheden en 
kleinere teams dichtbij de eigen woongemeenschap een oplossing kunnen bieden. De gronden in Alt-Hoeselt en 
Romershoven zijn hiervoor zeer geschikt. Om deze reden vragen wij dan ook om uitstel van bovenvermelde 
doelstelling. 
 
De fractie Best Groen stelt voor om over te gaan tot schrapping of wijziging van 'BD000007/Actie AC000057 
Verkoop patrimonium' en eerst te onderzoeken of kleinschalige woonzorgentiteiten mogelijk zijn op de locaties te 
Romershoven en Alt-Hoeselt. 
 
Raadslid Marc Bamps licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat hij de bezorgdheden van raadslid Marc Bamps begrijpt. Hij ziet diens voorstel 
echter niet als ideaal. De aangehaalde locaties zijn te klein, niet rendabel en te ver gelegen van alle voorzieningen. 
Een verbeterde, hedendaagse opvang van ouderen wordt voorzien in het project woonzorgcentrum 
Gansterenstraat. Dat is gelegen in Hoeselt centrum, is voldoende groot qua omvang en bevindt zich dicht bij alle 
voorzieningen. Hoe kleiner dit soort projecten immers zijn, hoe moeilijker het is om ze correct te bestaffen met 
geschikt personeel en hoe moeilijker om ze rendabel te maken. In een groter project kan men de noden 
centraliseren en compartimenteren. Schepen Yves Croux gelooft dat dit de juiste keuze is. Eventueel andere 
mogelijkheden zijn het toelaten van tijdelijke HOB-units in de inrit of de tuin van particuliere woningen. Dat is een 
optie die samen met de dienst Omgeving wordt overwogen. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat de valkuil in het betoog van schepen Yves Croux het concept 'rendabiliteit' is. 
Hij kan zich hier niet in vinden. Zorg moet in de eerste plaats goed zijn. 
 
Schepen Yves Croux repliceert dat niemand bereid is om een project te doen dat niet rendabel is. 
 
Burgemeester Werner Raskin vult aan dat de bevoegde minister de spelregels bepaalt. De Vlaamse overheid kent 
rusthuisbedden toe en financiert ze. Bovendien is de situatie toch merkelijk veranderd ten opzichte van het begin 
van de coronacrisis. De woonzorgcentra leren bij en voeren een aangepast beleid. De genomen 
veiligheidsmaatregelen werken. Hoeselt is veilig. En intussen is het ook in de woonzorgcentra weer leefbaarder. 
 
Raadslid Marc Bamps informeert naar wat dan met die gronden in Alt-Hoeselt en Romershoven zal gebeuren. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat deze verkaveld zullen worden naar bouwgronden. De kinderen van inwoners 
van het dorp zullen zodoende bouwgrond kunnen kopen. 
 
Het voorstel van raadslid Marc Bamps om over te gaan tot schrapping of wijziging van 'BD000007/Actie AC000057 
Verkoop patrimonium' en eerst te onderzoeken of kleinschalige woonzorgentiteiten mogelijk zijn op de locaties te 
Romershoven en Alt-Hoeselt wordt niet goedgekeurd met 7 stemmen voor (Fons Capiot, Carine Moors, Christiaan 
Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 13 stemmen tegen (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
14 Secretariaat (gemeente) - Mooimakers - Registreren van gemeente Hoeselt i.f.v. structurele vergoeding 

vrijwilligers - Kennisgeving 
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Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Mooimakers - Registreren van gemeente i.f.v. structurele vergoeding vrijwilligers 
 
'Mooimakers' ondersteunt lokale besturen en Vlaamse partners om samen met bewoners, verenigingen en 
organisaties de strijd aan te gaan tegen zwerfvuil. Via het initiatief 'Mooimakers' is het voor een gemeente 
mogelijk om structurele zwerfvuilvrijwilligers te ondersteunen en hen te bedanken voor hun inspanningen. We 
hebben het hier over de zwerfvuilvrijwilligers die een stuk van het grondgebied hebben geclaimd en dit op 
regelmatige basis opruimen. Deze vrijwilligers zijn hiervoor aangesloten bij de vrijwilligerswerking van de 
gemeente. 
 
De fractie Best Groen stelt voor dat de gemeente Hoeselt initiatief neemt om zich aan te melden bij het initiatief 
'Mooimakers', om een actieve rol rond zwerfvuil op te nemen en om zwerfvuilvrijwilligers te ondersteunen. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat raadslid Jasper Goffin eigenlijk alles verteld heeft wat hier over te zeggen 
valt. Enkel van een structurele vergoeding via de Vlaamse overheid is schepen Bert Vertessen niet op de hoogte. 
Op heden gaan er in Hoeselt 20 actieve 'mooimakers' op pad. Zij melden zich aan bij de dienst Milieu van de 
gemeente Hoeselt. Daarmee is hun verzekering in orde en zijn ze geregistreerd voor het ontvangen van Limbu's, 
de streekmunt van het spaar- en beloningssysteem waarmee ze waardebonnen of duurzame producten kunnen 
bestellen op een website. Bovendien ontvangen de 'mooimakers' van de dienst Milieu een pakket aan materiaal 
ter ondersteuning van hun initiatief en alle informatie die zij verder nodig hebben. 
 
Schepen Bert Vertessen zal kijken naar de door raadslid Jasper Goffin aangehaalde 'Operatie Proper' van 
'Mooimakers' om zo eventueel tot een structurele vergoeding te komen. Hij zal dit onderzoeken en er - indien dit 
een opportuniteit is - bij aansluiten en er ook promotie rond voeren. 
 
 
15 Secretariaat (gemeente) - Sterfte van nieuw aangeplante bomen - Kennisgeving 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Sterfte van nieuw aangeplante bomen 
 
Dit voorjaar zijn er door de gemeente Hoeselt bomen aangeplant. Meer dan de helft van deze bomen zijn reeds 
afgestorven door een tekort aan water, de andere zijn in slechte staat. 
 
De fractie Best Groen vraagt welke initiatieven de gemeente Hoeselt gaat nemen om dit in de toekomst te 
vermijden? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de betreffende bomen zijn aangeleverd door het Centrum Duurzaam 
Groen. Ze zijn in het voorjaar geleverd en geplant. Echter heeft men al 2 jaar tegenslag gehad met het 
plantseizoen omdat er telkens een langdurig droge (zomer)periode volgde. De Technische Dienst heeft aan 
schepen Bert Vertessen bevestigd dat iedere boom 2x per week 100 liter water heeft gekregen. Mogelijk is dit 
door de droge ondergrond echter weggestroomd. 
 
Raadslid Jasper Goffin is ervan overtuigd dat die informatie niet klopt. Hij heeft weet van bomen die zeker geen 
water hebben gekregen. En wat het wegstromen betreft dat kan opgelost worden door gebruik te maken van een 
gietrandje. Het toepassen van die techniek is uiteraard wel noodzakelijk bij aanhoudende droogte. 
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Schepen Bert Vertessen geeft aan dat hij intussen afspraken heeft gemaakt met de dienst Milieu en de 
Technische Dienst inzake de opvolging van de aangeplante bomen. Er is voor gekozen om even af te wachten tot 
het voorjaar 2021 om te kijken of de bomen zich vanzelf herpakken. Is dat niet het geval dan worden de bomen 
vervangen in het najaar 2021. 
 
 
16 Secretariaat (gemeente) - Staat wegdek Hombroekstraat - Kennisgeving 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 27 augustus 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Staat wegdek Hombroekstraat 
 
Het wegdek van de Hombroekstraat is in een zeer slechte staat. De staat van het wegdek zorgt voor gevaarlijke 
situaties. De gemeente Hoeselt is als wegbeheerder verantwoordelijk voor een goede staat van het wegdek. 
 
Welke initiatieven voorziet de gemeente om de staat van het wegdek en veiligheid in de Hombroekstraat te 
verhogen? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij op de hoogte is van deze problematiek. De aannemer had aangegeven 
dat hij de schade aan het wegdek ging herstellen na de werken. Het wegdek werd dan ook opnieuw overlaagd, 
maar jammer genoeg is het opnieuw verzakt. De kostprijs om de straat structureel te vernieuwen werd door het 
studiebureau geraamd op 850.000,00 EUR. Vandaar dat de keuze gemaakt werd om de weg zo goed mogelijk 
terug op te lappen. 
 
Schepen Bert Vertessen haalt verder ook nog aan dat de verkeerssituatie in de Hombroekstraat besproken werd 
op de gemeentelijke verkeerscommissie. Daar werden een aantal suggesties geopperd zoals een volledige knip 
van de weg, er een fietsstraat van maken of eenrichtingsverkeer invoeren. Het voorstel dat het studiebureau nu 
gedaan heeft is om de kantstroken te verwijderen, terug te grijpen naar het oorspronkelijke betonnen dek en 
vervolgens uitwijkstroken te voorzien. Zij verwijzen hierbij naar de zeer beperkte passage op de Hombroekstraat. 
Enkel 's ochtends en 's avonds passeert er wat werkverkeer. In het voorstel van budget 2021 heeft de Technische 
Dienst 110.000,00 EUR opgenomen. De voorstellen worden verder besproken binnen de verkeerscommissie. 
Voorlopig wordt het opgelost door middel van de nodige wegsignalisatie. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt het invoeren van eenrichtingsverkeer veruit de beste oplossing. Hij pleit ervoor om de 
kantstroken op te breken en deze te vergroenen. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u25. 


